



## AMENDMENT/MODIFICATION 004

The objective of Amendment 004 is to bring the following changes/additions to the Request for Proposals (RFP):

L'objectif de la modification 004 est d'apporter les modifications/ajouts suivants à la demande de propositions (DDP) :

- A. Questions et réponses 9
- 

### **A. Questions et réponses :**

#### **Question #9**

##### **English:**

Regarding criterion R5 – due to the sensitive nature of this content and our existing standards compliance (Protected C document handling and NIST compliant), we request that the evidence required for this criterion, including the completion of the CCST self-assessment, be submitted at contract award.

French: En ce qui concerne le critère R5 - en raison de la nature sensible de ce contenu et de notre conformité aux normes existantes (traitement des documents Protégé C et conforme au NIST), nous demandons que les preuves requises pour ce critère, y compris la réalisation de l'auto-évaluation OCC, soient soumises lors de l'attribution du contrat.

##### **Response/réponse**

**English:** Please note that CCST is a self-assessment tool. The proposal should show completion of the CCST and a high level overview of the organization meeting this criteria. Details that divulge sensitive information are not required.

**French:** Veuillez noter que le OCC est un outil d'auto-évaluation. La proposition doit montrer que le OCC a été complété et donner un aperçu de haut niveau de l'organisme qui répond à ce critère. Les détails qui divulguent des informations sensibles ne sont pas requis.

***ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS REMAIN UNCHANGED/ AUCUNE AUTRE MODALITÉ N'EST MODIFIÉE.***